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Abstract (en)
In the pretreatment of metal components, in particular, for galvanising, the components are degreased in a bath (10) and then pickled in a bath (12)
by means of an acid. An acid degreasing agent containing auxiliary substances (tensids) promoting the degreasing action are used in the bath (10).
The method is improved by (a) the degreasing agent is withdrawn from the bath (10) and charge-wise divided into phase i) primarily with grease, (ii)
primarily with auxiliary substances, and (iii) primarily with acid enriched with dissolved metals; (b) the phase (ii) is returned into the degreasing bath
(10), and fresh acid is added for loss compensation; and (c) the phase (iii) is directed into the pickling bath (12).

Abstract (de)
Verfahren zum Vorbehandeln von Metallteilen, insbesondere für die Feuerverzinkung, bei dem die Metallteile in einem Entfettungsbad (10) entfettet
und dann in einem Beizbad (12) mit Säure gebeizt werden, und bei dem zur Entfettung ein saures Entfettungsmittel eingesetzt wird, das die
Entfettung fördernde Hilfsstoffe (Tenside) enthält, dadurch gekennzeichnet, daß das Entfettungsmittel aus dem Entfettungsbad (10) abgezogen und
chargenweise durch Phasentrennung in eine vorwiegend fetthaltige Phase, eine vorwiegend die Hilfsstoffe enthaltende Phase und eine mit gelösten
Metallen angereicherte Säure aufgespalten wird, daß man die vorwiegend die Hilfsstoffe enthaltende Phase zum Entfettungsbad (10) zurückführt
und Frischsäure zugibt, um das abgezogene Entfettungsmittel zu ersetzen, und daß man die mit gelösten Metallen angereicherte Säure in das
Beizbad (12) einleitet. <IMAGE>
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